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ZÁPIS 
z 15. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 

konaného ve středu 30. října 2024 od 14 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
doc. Ing. Marek Bouška, Ph.D. 
doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 
Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D. 
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 
prof. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Studenti: 

Bc. Jana Hrušková 
Ing. Marie Nevyhoštěná 
Bc. Martin Šanda 
Ing. David Vaculík 

Omluvení senátoři: 

Bc. Josef Velebný 

Hosté: 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. (děkan FChT) 
doc. Ing. Petr Česla, Ph.D. (proděkan FChT) 
doc. Ing. Alena Komersová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Dr. (proděkan FChT) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Projednání Směrnice č. 5/2024 - Přijímací řízení pro akademický rok 2025/2026 

3. Různé 
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1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice 
doc. Adam přivítal všechny senátory a hosty a informoval o řádně doručené omluvence nepřítomného 
senátora. 

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání 
a požádal senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky 
ani doplňující návrhy nebyly vzneseny. Přítomní senátoři schválili program 15. zasedání AS 
FChT UPCE. 

Hlasování: 14–0–0 (pro–proti–zdržel se) 

2. Projednání Směrnice č. 5/2024 - Přijímací řízení pro akademický rok 2025/2026 

Předkladatel prof. Němec představil daný materiál, který musí být každoročně projednán 
Akademickým senátem. Vůči směrnici z minulého roku došlo k několika drobným změnám. 
Do směrnice byly zařazeny 2 nové bakalářské studijní programy, a to Biomateriály a Chemie 

piva a fermentovaných produktů. U studijního programu Engineering of Energetic Materials je 
v souladu s vnitrostátními předpisy uveden výčet „bezpečných zemí“, ze kterých mohou být uchazeči 
o studium přijímáni. Děkan si dále ponechal právo neotevřít 1. ročník studijního programu, na který 
se přihlásí nízký počet uchazečů. Při diskuzi bylo upřesněno, že o neotevření studijního programu 
budou včas informováni garanti daného studijního programu i případní uchazeči o studium, 
kterým bude nabídnuto přijetí do jiného studijního programu v rámci FChT UPCE. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal a schválil 

návrh vnitřní normy „Směrnice č. 5/2024 - Přijímací řízení pro akademický rok 2025/2026“. 

Hlasování: 14–0–0 

3. Různé 

Prof. Němec informoval o 119. zasedání Akademického senátu FF UPCE dne 7. 10. 2024, 
kde se kromě jiného řešil i incident na FChT. Předseda AS FChT připomněl, že řešení dané 
problematiky nepatří mezi pravomoci akademického senátu fakulty. 

Ing. Eisner vznesl dotaz, zda by nebylo možné zavést rozesílání informací zaměstnancům 
o nově vydávaných směrnicích na FChT. Děkan prof. Němec přislíbil, že tuto možnost zváží. 

Prof. Němec dále informoval, že do konce roku 2024 bude třeba svolat zasedání kvůli 
projednání připravované akreditace nového studijního programu a rovněž kvůli projednání 
dokumentu Realizace Strategického záměru FChT UPCE pro rok 2025. 

Předseda AS FChT doc. Adam poděkoval všem přítomným senátorům a hostům za účast 
a zasedání ukončil. 

V Pardubicích 4. 11. 2024 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
 předseda AS FChT 


